
1 
 

ZAPISNIK 
 

sa 15. sjednice Odbora za društvene djelatnosti, koja se održala dana 24.11.2020. 
godine (UTORAK) u Gradskoj vijećnici Grada Preloga, Glavna 35, Prelog, s 

početkom u 18,30 sati.   
 
 

SJEDNICI SU PRISUTNI ČLANOVI ODBORA: 
 

1. Belić Ignac, predsjednik 
2. Hržić Mirjana, članica 
3. Horvatić Sanela, članica  
4. Martinec Novak Ivana, članica 

 
SJEDNICI NIJE PRISUTAN: Novak Krunoslav. 
 
SJEDNICI SU JOŠ PRISUTNI: Zdravko Kvakan (zamjenik gradonačelnika), Đuro Ujlaki 
(predsjednik Gradskog vijeća Grada Preloga) i Miljenka Radović (pročelnica Upravnog 
odjela za upravu i društvene djelatnosti).  
 
Predsjednik Odbora Ignac Belić otvara 15. sjednicu Odbora za društvene djelatnosti  
te predlaže sljedeći dnevni red: 

 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Preloga za 2021. godinu. 
2. a) Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Preloga za 2021. godinu. 

b) Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Zajednice sportskih udruga Grada  
Preloga za 2021. godinu. 

3. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje 
djelatnosti ustanova predškolskog odgoja na području Grada Preloga.  

4. Prijedlog Odluke o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u 
vlasništvu Grada Preloga.   

 
Članovi Odbora za društvene djelatnosti JEDNOGLASNO prihvaćaju tako predložen 
dnevni red. 
 
 
Prelazi se na rad po utvrđenom dnevnom redu. 
 

TOČKA 1.  
 
Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Preloga za 2021. godinu sa 
obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje. 
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U raspravi su sudjelovali svi prisutni.  
 
Mirjana Hržić predlaže da se razdvoje programi koji se odnose na kulturu i programi koji 
se odnose na druge udruge civilnog društva i sl..  
 
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Programa javnih potreba u kulturi  
Grada Preloga za 2021. godinu. 

 
TOČKA 2. a) 

 
Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Preloga za 2021. godinu sa 
obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje. 
 
Rasprave nije bilo.  
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Programa javnih potreba u sportu  
Grada Preloga za 2021. godinu. 

 
 

TOČKA 2. b) 
 
Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Zajednice sportskih udruga Grada Preloga 
za 2021. godinu sa obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje. 
 
U raspravi su sudjelovali svi prisutni.  
 
Ignac Belić smatra da bi se podaci o udrugama i visini dodijeljenih sredstava trebali 
javno objaviti.  
 
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Programa javnih potreba u sportu Zajednice sportskih udruga  
Grada Preloga za 2021. godinu. 
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TOČKA 3.  

 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje djelatnosti 
ustanova predškolskog odgoja na području Grada Preloga sa obrazloženjem, članovi 
Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje. 
 
U raspravi su sudjelovali svi prisutni.  
 
Mirjana Hržić smatra neprimjerenim korištenja prostora namijenjenog za blagovaonicu, 
za boravak djece.   
 
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o utvrđivanju mjerila za sufinanciranje 
djelatnosti ustanova predškolskog odgoja na području Grada Preloga. 

 
 

TOČKA 4.  
 
Prijedlog Odluke o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u vlasništvu 
Grada Preloga sa obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje. 
 
Rasprave nije bilo. 
 
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Odluke o načinu upravljanja i korištenja sportskih građevina u 
vlasništvu Grada Preloga. 

 
 
 
 
 

Dovršeno u 18,50 sati.   
 
                                                                                          Predsjednik: 
 

                                Ignac Belić, v.r. 
 


